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JEGYZİKÖNYV 
 
 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Közbiztonsági 
Ideiglenes Bizottságának 2013. április 09-én (kedden) 13 óra 30 perckor a Polgármesteri 
Hivatal II. emeleti mőszaki tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
 
Jelen vannak: Dr. Horváth Kálmán elnök,    

Borda Károly, Kovács Béla bizottsági tagok 
 

Távolmaradását jelezte:  Kıvári László bizottsági tag, Zaják Rita bizottsági tag 
 

Tanácskozási joggal megjelentek: 
 
 Dr. Haag Éva alpolgármester 
 Varga András osztályvezetı 
 Bérces János energetikus 
  
 
A jegyzı megbízásából: Szántósi Tünde humánpolitikai és ügyviteli referens 

 
Meghívott: Balogh László Szılıszem Mozgalom vezetı  
 
Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 3 fı bizottsági tag jelen van, a bizottság 
határozatképes. Az elnök a bizottság ülését 13 óra 30 perckor megnyitja. 
 
Dr. Horváth Kálmán: Jegyzıkönyv hitelesítınek javasolja Borda Károly bizottsági tagot 
megválasztani. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel az ügyrendi javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal 
elfogadott. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendre vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 3 igen 
szavazattal elfogadott, és megállapította a következı napirendet: 
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NAPIREND 
 
 
1./ napirendi pont 
Térfigyelı kamera-rendszer továbbfejlesztése Szekszárdon 
(szóbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı:  dr. Horváth Kálmán bizottsági elnök 
Meghívott:  Märcz László igazgatóság vezetı 
  Bérces János energetikus 
 
2./ napirendi pont: 
A Rákóczi Presszó mőködésével kapcsolatos lakossági panaszok megvizsgálása  
(szóbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: dr. Horváth Kálmán bizottsági elnök  
Meghívott: dr. Haag Éva alpolgármester 
 
3./ napirendi pont: 
Külterületi ingatlanokkal kapcsolatos bőnözés 
(szóbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: dr. Horváth Kálmán bizottsági elnök 
Meghívott: Balogh László a Szılıszem Mozgalom vezetıje 
 
 
 
 
 
1./ napirendi pont 
Térfigyelı kamera-rendszer továbbfejlesztése Szekszárdon 
(szóbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı:  dr. Horváth Kálmán bizottsági elnök 
Meghívott:  Märcz László igazgatóság vezetı 
  Bérces János energetikus 
 
Dr. Horváth Kálmán : Köszönti a megjelenteket. Kéri, hogy a Polgármesteri Hivatal 
tájékoztassa a bizottságot a térfigyelı kamera-rendszer továbbfejlesztésérıl. 
 
Bérces János: Jelenleg is üzemel a városban 5 db térfigyelı kamera, amelyek a Megyei 
Rendır-fıkapitányságra vannak bekötve, ott történik a képek rögzítése. A 2008-2009-es 
években merült fel annak a szükségessége, hogy a kamera-rendszert korszerősíteni, fejleszteni 
kell. A továbbfejlesztéssel 30 kamera kerül kihelyezésre a város különbözı pontjaira, amely 
teljes lefedettséget biztosítana. A meglévı kamerák is megújulnak a fejlesztés során. 
A munkálatokat 2013. június 30. napjáig kell elvégezni a támogatási szerzıdés szerint. A 
jelenlegi állapot a kivitelezıi közbeszerzési pályázat kiírása, a Pro-Vital nevő cég kapta meg 
ezt a feladatot. 
11 ponton kerül kiépítésre ez a kamerarendszer. A támogatási szerzıdésben 10 pont van 
meghatározva, ebben van két megfigyelési pont, a hivatalban a közterület-felügyelıknél, 
valamint a városi kapitányság épületében. Lesz olyan megfigyelési pont, ahol mozgatható 
kamera kerül kiépítésre. 
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Dr. Horváth Kálmán:  2012. decemberében már volt arról szó, hogy kiírásra kerül a pályázat. 
Reálisan megvalósítható-e a kamerarendszer kiépítése 2013. június 30. napjáig? A 
rendszernek a mőszaki része milyen stádiumban van? 
 
Bérces János: A Pro-Vital nevő közremőködı cég lett megbízva a beszerzési eljárás 
elıkészítésével. A leterheltségükre hivatkozva eddig nem tudtak ezzel a feladattal 
komolyabban foglalkozni. A napokban kerül kiírásra, meghívásos pályázat formájában. 
 
Dr. Horváth Kálmán:  Továbbfejlesztésre mikortól lehet számítani? 
 
Bérces János: 11 megfigyelési pont van, lesz olyan kamera, amely két irányba néz, így 
nagyobb területet fog lefedni. 
 
Borda Károly : Ebben a 11 megfigyelési pontban benne van már a meglévı öt kamera? 
 
Bérces János: Igen, a meglévı öt kamera fel lesz újítva. 
 
Borda Károly : Ez a pályázat csak a 11 készülékre vonatkozik? 
 
Varga András: 10 millió forinttal kell gazdálkodni. 
 
Dr. Horváth Kálmán : Javasolja, hogy a bizottság fogadja el a hivatal beszámolóját a 
térfigyelı kamera-rendszer továbbfejlesztésérıl. Továbbá javasolja, hogy a bizottság kérje fel 
a polgármesteri hivatalt annak érdekében, hogy tegyék meg a megfelelı lépéseket a 
kezdetleges állapotban lévı kamera rendszer végleges kiépítése (2014. június 30. napjáig) 
kapcsán. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen 
szavazattal elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat 
Közgyőlésének Közbiztonsági Ideiglenes Bizottság 
1/2013.(IV.9.) határozata 
a térfigyelı kamera-rendszer továbbfejlesztésérıl 
Szekszárdon  
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének 
Közbiztonsági Ideiglenes Bizottsága felkéri Szekszárd Megyei 
Jogú Város Polgármesteri Hivatal Városfejlesztési –és 
Városüzemeltetési Osztályát, hogy a kezdetleges állapotban 
lévı térfigyelı kamera-rendszer végleges kiépítésével 
kapcsolatosan tegyék meg a megfelelı intézkedéseket. 
 
Határidı: 2014. június 30. 
Felelıs: Dr. Horváth Kálmán elnök 
    Märcz László igazgatóság-vezetı 
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2./ napirendi pont: 
A Rákóczi Presszó mőködésével kapcsolatos lakossági panaszok megvizsgálása  
(szóbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: dr. Horváth Kálmán bizottsági elnök  
Meghívott: dr. Haag Éva alpolgármester 
 
Dr. Horváth Kálmán:  Szekszárdon a Rákóczi u. és a Batthyány u. sarkán lévı szórakozó 
hely, a Rákóczi presszó mőködésével kapcsolatosan a környéken élı lakosok bejelentései 
alapján megállapítható, hogy a presszó mőködése nem minden tekintetben felel meg a 
jogszabályi elıírásoknak. Ígéretet tettek arra, hogy a lakossági panaszokat felülvizsgálják. 
 
Dr. Haag Éva: Tartottak egy lakossági fórumot és azt a jelzést kapták, hogy következı nap 
beszőntetik a presszó tevékenységét. Azóta lakossági bejelentés nem érkezett. A bejelentések 
része megalapozott volt. 
Ami szükségessé teszi, hogy a bizottság foglalkozzon ezzel a problémával az, hogy több 
olyan vendéglátóegység mőködik a városban, amelynél hasonló problémák merülnek fel. Az 
este 9, vagy 10 óráig való nyitvatartási idıt nagyon sok helyen nem tartják be. 
A hivatal hatásköre csak a nyitvatartási idı betartására terjed ki. További problémák 
megoldására csak a rendırségi intézkedés hatásos.  
 
Varga András: 2013. április 1. napjával megváltozott a közterület-felügyelet munkarendje, 
három mőszakra változott, továbbá pénteken és szombaton este is járıröztek. A járırözési 
tevékenység kiterjed a vendéglátóhelyek területére is.  
 
Borda Károly : Sok helyrıl jön panasz? 
 
Dr. Haag Éva: Igen, az éjjel-nappal nyitva tartó üzletek környezetébıl nagyon gyakran, és 
vannak presszók is, ahol több hatósági eljárás történt. 
 
Borda Károly : Javasolja, hogy egy komplex ellenırzést hajtsanak végre ezeken a szórakozó 
helyeken. 
 
Dr. Haag Éva: A szórakozó helyeket csak éjjel lehet ellenırizni, a népegészségügy éjjel nem 
fog ellenırzést tartani.  
 
Borda Károly : Javasolja, hogy állítsanak fel egy komplex ellenırzési csoportot, a Rendırség, 
az ÁNTSZ és Polgármesteri Hivatal által annak érdekében, hogy egy hónapban kétszer vagy 
háromszor – a bejelentésektıl függıen –, a szórakozó helyek ellenırizve legyenek.  
 
Dr. Haag Éva: A szúrópróbaszerő ellenırzésnek visszatartó ereje is lehet.  
 
Dr. Horváth Kálmán : Javasolja, hogy a bizottság kérje fel a Polgármesteri Hivatal jegyzıjét, 
valamint a Gazdasági és Pénzügyi Bizottságot arra, hogy vizsgálja meg egy komplex 
ellenırzés lehetıségét a városban, kifejezetten azoknál a szolgáltató egységeknél, ahol 
lakossági bejelentés történt.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen 
szavazattal elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat 
Közgyőlésének Közbiztonsági Ideiglenes Bizottság 
2/2013.(IV.9.) határozata 
a Rákóczi Presszó mőködésével kapcsolatos lakossági 
panaszok megvizsgálásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének 
Közbiztonsági Ideiglenes Bizottsága felkéri Szekszárd Megyei 
Jogú Város Polgármesteri Hivatal Jegyzıjét, valamint 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottságát, hogy Szekszárd város biztonságával 
kapcsolatban vizsgálja meg egy komplex ellenırzés lehetıségét 
– Polgármesteri Hivatal, Szekszárdi Rendırkapitányság, 
ÁNTSZ – a szórakozó helyekre vonatkozóan (lakossági 
bejelentések alapján).   
 
Határidı: 2013. július 30. 
Felelıs: Dr. Horváth Kálmán elnök 
    Dr. Göttlinger István aljegyzı 
    Kıvári László GPB elnök 

 
 
3./ napirendi pont: 
Külterületi ingatlanokkal kapcsolatos bőnözés 
(szóbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: dr. Horváth Kálmán bizottsági elnök 
Meghívott: Balogh László a Szılıszem Mozgalom vezetıje 
 
Dr. Horváth Kálmán : A Szılıszem Mozgalom jövı hétfın alakuló közgyőlést fog tartani, 
egyesületté fog válni. A mozgalom eddig a Mentálhigiénés Egyesülettel együtt mőködött. 
Ebben az évben kapott támogatásból a Mentálhigiénés Egyesület nem kíván átadni a 
Szılıszem Mozgalom javára. Annak érdekében, hogy ez a város biztonságos város maradjon, 
a mozgalmat támogatni kell. Kéri alpolgármester asszonyt, hogy amennyiben lehetséges és 
van rá keret, a mozgalmat a Polgármesteri Hivatal támogassa. 
 
Balogh László: 2012. évben 3860 bőncselekmény történt a városban. Idén a tanyavilágban 25 
betörés történt.  
400 regisztrált tagjuk van, 1500-2000 emberre lenne szükség. 
A rászorultak megsegítésére szociális gondoskodást is bevezették, fát szereztek. Felkérték a 
gazdákat, hogy a metszés idıszakában tegyék az út szélére a lemetszett ágakat, a mozgalom 
elszállítja a zöld hulladékot. 
 
Dr. Horváth Kálmán:  Felajánlották, hogy az egyesület alapító okiratát elkészítik, amely 
május végére be lesz jegyezve. Június végére lesz egy jogerıs bejegyzı végzése, ezek után 
komolyan lehet tárgyalni a Szılıszem Mozgalommal. 
Mit lehet annak érdekében tenni, hogy a közbiztonságot erısítsük? 
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Balogh László: A terv az, hogy egymás között felosszák a várost, illetve a kritikusabb 
területeket. A térfigyelı kamerák elhelyezése nagyon sokat fog segíteni. A kamerákat olyan 
helyre kell kihelyezni, ahol nagy a mozgás és bőncselekményre van esély. A benzinkutakat is 
meg kell erısíteni. A menekülı útvonalak lezárása a 32 garázs feltörés kapcsán szintén jó 
megoldás. Nagyon fontos, hogy a lakosok tájékoztatva legyenek a sajtón keresztül, 
szórólapokon keresztül. 
 
Borda Károly : Sok mindent kell annak érdekében tenni, hogy az emberek képesek legyenek 
és akarjanak önmagukról gondoskodni és az önmaguk biztonságáért tenni. A tájékoztatás nem 
kihagyható eleme ennek a programnak.  
Szekszárd nagyon jó szociális hálózatot mőködtet a családsegítın keresztül, nagyon magas 
színvonalú munkát végeznek. A szociális munkát a mozgalom ne vállaljon, azt hagyja meg az 
egyesületnek. 
A kamerák elhelyezésével kapcsolatosan, kamerát véleménye szerint a csendesebb, kevésbé 
forgalmas helyekre is helyezni kell.  
 
Dr. Horváth Kálmán : Javasolja, hogy a bizottság a külterületi ingatlanokkal kapcsolatos 
bőnözésrıl szóló elıterjesztést fogadja el. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen 
szavazattal elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat 
Közgyőlésének Közbiztonsági Ideiglenes Bizottság 
3/2013.(IV.9.) határozata 
a külterületi ingatlanokkal kapcsolatos bőnözésrıl 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének 
Közbiztonsági Ideiglenes Bizottsága a külterületi ingatlanokkal 
kapcsolatos bőnözésrıl szóló elıterjesztést megtárgyalta és 
elfogadta. 
 
Határidı: 2013. április 9. 
Felelıs: Dr. Horváth Kálmán elnök 
     

 
 
További kérdés, hozzászólás nem lévén, az elnök a bizottság ülését 14 óra 30 perckor 
berekeszti.  
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Kmf. 
 
 
 
Borda Károly     Dr. Horváth Kálmán 

     jegyzıkönyv-hitelesítı         Közbiztonsági Ideiglenes Bizottság elnöke 
 

 
 
A jegyzıkönyvet készítette:  
 
 
        Szántósi Tünde 
            humánpolitikai referens   

 
 
Ellenjegyezte: Amreinné dr. Gál Klaudia jegyzı 

távollétében: 
 
 

              Dr. Göttlinger István 
        jegyzıt helyettesítı aljegyzı 


